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عضو شورای شهر:

فردی که از شهرداری خارج میشود، حقی در زمینه املاک ندارد
نایب رئیس شورای شهر گفت: وقتی فردی از مجموعه شهرداری میرود دیگر هیچ حقی ندارد و املاک باید در اختیار شهرداری قرار گیرد و هیچ استثنائی
نباید در این قضیه وجود داشته باشد و همه کسانی که املاک شهرداری را در اختیار دارند و طبق قانون باید آن را واگذار کنند حتما باید این کار انجام

شود.

به گزارش سایت خبری پرسون، پرویز سروری نائب رئیس شورای شهر تهران در واکنش به نظارت سهلگیرانه شهرداری بر پرداخت حقوق و مزایای
کارگران پیمانی در سالیان اخیر و نارضایتی آنها از این روند و عدم نظارت بر فعالیت پیمانکاران اظهار کرد: سابقه نشان داده است که در حق کارگران
شریف شهرداری ظلم میشود. در گذشته شهردار اسبق تهران، آقای قالیباف حقوق کارگران را مستقیما از مبالغی که باید به پیمانکار پرداخت میشد، واریز

میکردند و این دغدغه رفع شده بود.

او ادامه داد: اما در چند سال اخیر در این مساله کوتاهی شد و مجددا واریز حقوق کارگران به پیمانکاران برگشت و برخی از پیمانکاران قسمتی از مبلغ
کارگران را پرداخت نمیکنند.

موافقت شهردار تهران با واریز حقوق کارگران پیمانی به صورت مستقیم توسط شهرداری

سروری با اشاره به پیشنهاد مطرح شده به شهردار تهران مبنی بر پرداخت مستقیم حقوق کارگران از سوی شهرداری اظهار کرد: با شهردار تهران در این
زمینه صحبت کردیم و پیشنهاد ما این است که روال قبلی انجام شود و ایشان از این مساله استقبال کردند و از این ماه تلاش ما در این راستا است که

پرداخت حقوق به این صورت انجام شود و خیال کارگران شریف از دریافت حقوق خود راحت باشد.

او در ادامه افزود: آنچه که اشاره کردید، درست است و شورا نسبت به پیمانکاران حتی اگر امور، برون سپاری هم میشود، باید بر آن نظارت کند تا
فعالیتها دقیق انجام شود، چرا که پاشنه آشیل مدیریت شهری است و حتما باید کیفیت و انجام بهینه کار جزو شرایط شهرداری برای کار باشد. اگر
برون سپاریها منجر به نوعی داد و ستد بین پیمانکار و مدیر پروژه و مدیران شود، نتیجهاش این میشود که کیفیت کار در شهر به شدت افت میکند.

نائب رئیس شورای شهر تهران تاکید کرد: حتما باید شورا و شهرداری بر برونسپاریها نظارت کنند، تا مشخص شود، این برون سپاری در قوارهای که به
آنها ابلاغ شده انجام میشود یا نه.

دغدغههای کارگران را رفع میکنیم

سروری افزود: پیشنهاد ما به شهردار این است که این موضوع با جدیت پیگیری شود و حقوق کارگران که قرار است توسط پیمانکار واریز شود، توسط
شهرداری به صورت مستقیم پرداخت شود و دغدغهها برای کارگران رفع شود.

نائب رئیس شورای شهر تهران درباره پرداخت مزایا به کارگران شهرداری گفت: در این زمینه باید بررسیهای فنی صورت گیرد.

در زمینه باز پسگیری املاک در اختیار غیر شهرداری نباید هیچ استثنایی وجود داشته باشد

وی در پاسخ به این سوال که مدیریت شهری پیشین درباره بازپسگیری املاک اعلام کردند که مقاومتهایی وجود دارد و به همین دلیل بازپسگیری به
کندی پیش رفت. در این دوره بازپس گیری املاک در اختیار غیر شهرداری به چه صورت پیش خواهد رفت؟ اظهار کرد: حتما قاطع و سختگیرانه خواهد
بود. اموال بیتالمال نباید بازیچه دست عدهای قرار گیرد. البته ممکن است ملکی به صورت موقت و با شرایطی که قانون تعیین کرده است، در اختیار

فردی قرار گرفته باشد.

نائب رئیس شورای شهر تهران تاکید کرد: نظارت بر املاک به صورت خیلی جدی انجام خواهد شد.
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